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Abstract (en)
[origin: WO9207719A1] This invention relates to an anilox printing apparatus (20) for depositing ink onto a substrate (23) in a predetermined pattern.
The apparatus (20) has a reservoir (22) provided with a weir (30) so that ink (24) may continuously overflow the top or end of the weir (30) and be
removed from the reservoir (22) in a controlled fashion while maintaining a constant backpressure of ink (24) in the reservoir (22). This arrangement
provides the advantage that ink leakage and splashing caused by debris entering the nip associated with a doctor blade (26) held against the
anilox roll (25) or by surface imperfections interfering with the seal formed by such a doctor blade (26) are eliminated. This also provides a printing
apparatus (20) for complete coating of the periphery of the anilox roll (25) with ink (24) without a high pressure system.

Abstract (fr)
Appareil d'impression anilox (20) destiné à déposer de l'encre sur un substrat (23) selon une configuration prédéterminée. Ledit appareil (20)
possède un réservoir (22) doté d'un déversoir (30) de manière à ce que l'encre (24) puisse déborder en permanence du haut ou de l'extrémité du
déversoir (30) et s'écouler hors du réservoir (22) de manière contrôlée, tout en maintenant un reflux constant d'encre (24) dans le réservoir (22).
Ledit dispositif offre l'avantage d'éliminer les fuites et éclaboussures d'encre causées par des débris ayant pénétré sur la ligne de contact située
entre la raclette (26) et le rouleau anilox (25) ou par des imperfections de surface qui interfèrent avec le joint formé par ladite raclette (26). Ladite
invention fournit également un appareil d'impression (20) destiné à recouvrir complètement d'encre (24) la périphérie du rouleau anilox (25) en
l'absence d'un système à haute pression.
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